
10
ه 4

ـار
شم

  
95

داد 
خر

  
هم

ل ن
سـا

ن/ 
ـا

انی
یر

ه ا
ـر

نج
پ

78

ژه
 وی

ده
رون

پ

دومین نمایشگاه ساختمان و صنایع وابسته
 در مصلای امام خمینی برگزار شد

ره:
شـا

ا

برگزاری نخسـتین نمایشـگاه تخصصی امسال در نخستین هفته از اردیبهشـت ماه، به نوبه خود می تواند نویدگر به حرکت درآمدن 
موتور رونق صنعت سـاختمان در سـال 1395 باشد. 158 شرکت مرتبط با صنعت ساختمان از دوم تا پنجم اردیبهشت در مصلای 
بزرگ امام خمینی )ره( گرد هم آمدند تا نخستین گردهمایی این صنعت بزرگ کشورمان را برگزار کنند. ضمن اینکه امسال در حاشیه 

این نمایشگاه، نخستین همایش راهکارهای اجرایی اقتصاد مقاومتی نیز برگزار شد. 
با اینکه شرکت های انگشت شماری از بخش های مرتبط با در و پنجره در این نمایشگاه شرکت کرده بودند، نکته قابل توجه اینکه 
نیمی از اسپانسرهای آن  را شرکت های فعال در این حوزه تشکیل می دادند. بدین ترتیب که شرکت های پنجره دیبا، هافمن و مرات 

ماشین سه شرکت از شش شرکت اسپانسر این نمایشگاه بودند. 
در حالی که برگزاری شانزدهمین نمایشگاه صنعت ساختمان در محل نمایشگاه های بین المللی تهران، امسال با ابهاماتی روبه روست، 
مصلای تهران میزبان دومین نمایشـگاه صنعت سـاختمان و صنایع وابسـته بود. به هر حال روشـن نیسـت اگر برگزاری نمایشگاه 
ساختمان مطلوب است، چرا برگزاری شانزدهمین دوره نمایشگاه ساختمان در محل نمایشگاه های بین المللی تهران با اما و اگرهایی 
روبه رو شـده اسـت؛ به گونه ای که سـال گذشـته و پس از پایان برگزاری پانزدهمین دوره آن مسـئولان ذی صلاح رسـما از توقف 
برگزاری این نمایشگاه خبر دادند. البته بگذریم از این مطلب که بر اساس اخبار رسیده احتمال برگزاری شانزدهمین دوره نیز، برغم 
تصمیم گیری مسئولان در سال گذشته، بسیار بالاست؛ و این موضوع نشان از وجود تشتت در تصمیم گیری های کلان، در این عرصه 

مهم و کلیدی دارد . 
گذشـته از این موارد، سـوالی که شـاید پاسـخ به آن اندکی دشوار باشـد این اسـت که با توجه به وجود محل دائمی نمایشگاه های 
بین المللی تهران که اختصاصا برای این منظور سـاخته شـده و از امکاناتی مناسـبی هم برخوردار اسـت، و شاید آن را بتوان یکی از 
بزرگترین مجموعه های نمایشگاهی خاورمیانه برشمرد، چرا باید چنین نمایشگاهی در مکانی غیرتخصصی برگزار شود و مشکلات 
بسیاری را برای شرکت کنندگان خود به وجود بیاورد. به هرحال کاربری مصلای بزرگ تهران و محدودیت های امنیتی آن روشن است 
و بر کسی پوشیده نیست. اما استلزامات یک مکان نمایشگاهی نیز موضوع مبهمی نبوده و امکاناتی که چنین مکانی باید به مشتریان 

خود ارائه دهد نیز واضح است.
پنجره ایرانیان نیز بنا بر رسم همیشگی خود در این نمایشگاه حضور یافت و با فعالان صنعت در و پنجره گفتگوی کوتاهی انجام داد. 

با هم این گفتگوها را می خوانیم:
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 آیـا محصـول یا خدمـات جدیـدی را در این 
نمایشگاه عرضه کرده اید؟

ــتمی در زمینه  ــه وارد کردن سیس ــی اقدام ب به تازگ
تست و بازرسی سیستم های در و پنجره، شیشه و نماهای آلومینیومی کرده ایم. در واقع یک 
ــد، چراکه هیچ نوع مرجع یا ملاک معینی  ــور احساس می ش نوع خلاء در این زمینه در کش
ــدارد. این مجموعه به صورت تخصصی در  ــور وجود ن برای ارزیابی این محصولات در کش
مورد تست و بازرسی سیستم های در و پنجره شیشه و نما و مصالح سبکی که در نما استفاده 
ــود، فعالیت می کند و یک شرکت بین المللی است که اکثر شرکت های جهانی از این  می ش
ــتم برای کارخانه های ایرانی بسیار مناسب  ــته اند. این سیس ــرکت گواهینامه دریافت داش ش
ــت چون ما در کشورمان چنین تست هایی را نداشته ایم. این امر باعث می شود که خیال  اس

فعالان این عرصه راحت شود که کسی نمی تواند به سیستم آنها خللی وارد کند.
 دومیـن دوره نمایشـگاه صنعت سـاختمان را که در مصـلای تهران برگزار 

می شود، چطور ارزیابی می کنید؟
این نمایشگاه با توجه به اینکه دومین دوره آن در حال برگزاری است، از سطح متوسطی 
ــب آن می باشد. باید به این  ــانی مناس ــت؛ و بزرگترین ایراد آن عدم اطلاع رس برخوردار اس
نکته توجه داشت که تبلیغات نمایشگاهی فقط به برپایی چند بنر در خیابان ها اطراف محل 

نمایشگاه محدود نمی شود و باید سراسر استان تهران را در بربگیرد.
یکی از نقاط قوت این نمایشگاه نیز فضای آن است که من شخصا از آن بسیار لذت بردم. 
معماری بسیار چشم نواز و تهویه هوای مناسب از ویژگی های فضای نمایشگاهی مصلاست.

 امـا بسـیاری عقیده دارند چـون فضای اینجـا برای برگزاری نمایشـگاه 
طراحی نشـده، و کاربری آن اصولا چیز دیگری بوده اسـت، از کمبود امکانات 

لازم رنج می برد؟
به نظر من این طور نیست. من از امکانات و خدمات ارائه شده در این نمایشگاه رضایت 
ــر از غرفه های  ــگاه از برخی جهات بهت ــم بگویم غرفه های این نمایش ــی می توان دارم. حت
ــتند. تنها موردی که چندان مناسب به نظر  ــگاه بین المللی تهران بوده و به روزتر هس نمایش
نمی رسد، وجود برخی شغل های نامرتبط است که باعث کاهش اعتبار وجهه تخصصی این 
نمایشگاه می شود. واقعا متوجه نشدم غرفه هایی که محصولات پلاستیکی یا ساعت عرضه 

می کنند با صنعت ساختمان چه سنخیتی دارند.
 آیا از نحوه عملکرد ستاد برگزاری این نمایشگاه رضایت دارید؟

اگر از بحث تبلیغات بگذریم می توان گفت کار مدیریت خوب و قابل قبول بوده است.
سال آینده در نمایشگاه مصلی شرکت خواهید کرد؟

ما همواره تمایل داشته ایم که در نمایشگاه ها مختلف شرکت کنیم. سال آینده نیز با توجه 
به شرایط در این باره تصمیم می گیریم.

شهرام علیزاده – آلوکد

 محصـول جدید هافمن در این نمایشـگاه چه 
بوده است؟

همانطور که قبلا هم اعلام کرده بودیم، پروفیل های 
ــده تولید و عرضه می شوند. علاوه  ــیون جدید و به صورتی کاملا تقویت ش هافمن با فرمولاس
ــتم های فولکس واگنی و کشویی، با طراحی  ــگاه پنجره هایی با سیس بر این ما در این نمایش

جدید عرضه کرده ایم.
 نمایشگاه مصلی را چطور ارزیابی می کنید؟

ــاختمان و صنایع وابسته که در  ــگاه صنعت س ــت که ما در نمایش این برای اولین باری اس
ــگاه می توانست بهتر از این  ــرکت می کنیم. به نظر من این نمایش ــود، ش مصلی برگزار می ش
برگزار شود. نخستین مشکل این نمایشگاه مکان آن است، که به هیچ وجه برای برگزاری یک 
ــگاه تخصصی مناسب نیست. مسئله بعدی زمان برگزاری آن است که مناسب نبود، از  نمایش
4 روز نمایشگاه دو روز آن تعطیل رسمی بود که باعث شد بازدیدکنندگان کم شماری به این 
نمایشگاه بیایند. اما نقطه مثبت این نمایشگاه بازدیدکنندگان آن بود که غالبا تخصصی بودند.

 نحوه برگزاری نمایشگاه چطور بود ؟
ــه اینکه این مکان محل  ــت، اما با توجه ب ــگاه کمال همکاری را با ما داش مدیریت نمایش
نمایشگاهی تخصصی نیست، به همین جهت امکانات قابل توجهی نیز در اختیار غرفه داران 
ــی های بسیاری صورت می گیرد که مشکلات بسیاری را  قرار نمی گیرد. زمان ورود هم بازرس
ــختگیری های  ــت و باید س فراهم می کرد. البته حق هم دارند به خاطر اینکه اینجا مصلی اس

خودش را داشته باشد.
 آیا سال آینده در این نمایشگاه شرکت خواهید کرد؟

اگر این نمایشگاه در سال آینده در نمایشگاه بین المللی باشد ما شرکت می کنیم در غیر این 
صورت نمی توانیم در این نمایشگاه حضور داشته باشیم.

امیر حجازی ـ هافمن

 ممکن است محصولات جدید مرات ماشین 
را نام ببرید؟

ــینگل لاین و خط سی.ان.سی، از جمله  خط س
ــگاه به  ــگی مرات در این نمایش ــین آلات همیش ــت که در کنار ماش محصولاتی اس

نمایش گذاشته ایم.
 نمایشگاه مصلی را چطور ارزیابی می کنید؟

ــد. البته این عدم  ــتقبال چندانی هم از آن نش ــارات را برآورده نکرد و اس ــا انتظ حقیقت
استقبال می تواند دلایل مختلفی داشته باشد، اما به هر حال به هیچ وجه راضی کننده نبود.

 به نظر شما دلیل این عدم استقبال چه بوده است؟
ــته و همه به نوعی منتظرند که ببینند چه  فکر می کنم رکود موجود تاثیر خود را گذاش
ــتریان بسیاری از ما می پرسند که آیا صنعت ساختمان از رکود خارج  اتفاقی می افتد. مش
ــت که سرمایه گذاری در این صنعت مناسب  ــود یا نه؟ در واقع هنوز مشخص نیس می ش

است یا نیست.
 از نحوه برگزاری نمایشگاه رضایت داشتید؟

از مدیریت و نحوه برگزاری رضایت نداریم، به این جهت که این مکان برای نمایشگاه 
مناسب نیست. مدیران و مسئولان عملا با همان دیدی که به نمایشگاه پوشاک و کتاب 
نگاه می کنند به صنعت ما نیز نگاه می کنند. در واقع آنها باید دیدی صنعتی به ما داشته 

باشند تا با این مشکلات مواجه نشویم. 
 با این وجود سال آینده در نمایشگاه مصلی شرکت می کنید؟

ــنهاد خواهم داد که دیگر در این نمایشگاه  ــرایط من به مدیریت شرکت پیش با این ش
شرکت نکنیم.

حامد خیری ـ مورات ماشین 

 محصول جدید سکو ایران در این نمایشگاه 
چه بوده است؟

ــای آلومینیوم ترمال  ــگاه پروفیل ه در این نمایش
برک و نان ترمال خود را عرضه کردیم.

 نمایشگاه مصلی را چگونه ارزیابی می کنید؟
نمایشگاه مصلی، نمایشگاه نسبتا خوبی است. به نظر من این نمایشگاه نسبت به سال 

گذشته حالت جدی تری به خود گرفته است.
 از مدیریت و نحوه برگزاری این نمایشگاه رضایت دارید؟

ــانی در این زمینه بسیار محدود بود. بیشتر مشتریان ما اطلاعات  به نظر من اطلاع رس
مربوط به زمان برگزاری این نمایشگاه را از ما جویا می شدند.

حسن شهرآبادی ـ سکو ایران
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 محصول جدید برای نمایشگاه آورده اید؟
بله. سیستم های کشویی سه ریل را در نمایشگاه 
ــتم های لیف اند  ــه کرده ایم. همچنین سیس عرض

ــد کرده ایم. از دیگر محصولات جدید  ــلاید که برای اولین بار خودمان آن را تولی اس
ــکین ــ پنجره های یو.پی.وی.سی با روکش  خودمان می توانم به پنجره های آلو اس

آلومینیوم ــ و نیز شیشه های هوشمند اشاره کنم.
 نمایشگاه مصلی را چطور ارزیابی می کنید؟

در مجموع نمایشگاه خوبی بود. به جز دو روزی که تعطیل بود در بقیه روزها بازدید 
خوب و امیدوارکننده بود. 

 با توجه به اینکه اینجا مصلی اسـت و برای برگزاری نمایشـگاه سـاخته 
نشده است، امکانات نمایشگاه را چطور دیدید؟

ــگاه برگزار شده و مشکل خاصی وجود نداشته است.  قبلا هم در این مکان نمایش
ــت، استقبال خوبی نیز  ــهر قرار گرفته اس ضمن اینکه چون مصلا در مرکز اداری ش

صورت می گیرد.
 تبلیغات این نمایشگاه در چه سطحی بود؟

ــهر بیلبوردهای خوبی را نصب  ــبتا خوب بوده است و در سطح ش تبلیغات هم نس
ــش تلویزیونی و کلا رسانه ای  ــال از پوش ــته، امس ــال گذش کرده اند. اما برخلاف س

خبری نبود.
 نحوه برگزاری نمایشگاه را چطور دیدید؟

از نحوه برگزاری نمایشگاه رضایت داشتیم. نمایشگاه منظم و با برنامه برگزار شد.
 اگر نمایشـگاه سـال آینده با همین شرایط برگزار شود، آیا در آن شرکت 

خواهید کرد؟
بله، به امید خدا شرکت می کنیم.

شاهد کاشانی ـ نانو وین

 شـرکت یلکن چه محصـولات جدیدی را 
برای این نمایشگاه آورده است؟

ــراق آلات لیفت اند  ــگاه ی ــه ما در این نمایش بل
اسلاید را ارائه کرده ایم؛ و به طور کلی هر یراقی که صنف یو.پی.وی.سی و آلومینیوم 
ــته باشد در این نمایشگاه عرضه کرده ایم و سبد کالای کاملی را برای ارائه  نیاز داش

به مشتریان آورده ایم.
 نمایشگاه مصلی را چطور دیدید؟

ــبت به نمایشگاه های دیگر ضعیف تر بوده است، ولی برای ما  نمایشگاه مصلی نس
ــگاه تخصصی بودند نه افراد عادی، و شرکت ما  خوب بود. بازدیدکنندگان این نمایش

از حضور در این نمایشگاه راضی بوده است.
 با توجه به اینکه این مکان به منظور برگزاری نمایشـگاه ها ساخته نشده 
اسـت، شما نمایشـگاه مصلی را در مقایسـه با نمایشـگاه بین المللی تهران 

چطور ارزیابی می کنید؟
نسبت به نمایشگاه های دیگر، کنترل و محدودیت بسیاری وجود دارد و رفت و آمد 

بازدیدکنندگان و خود ما با مشکل روبه رو بوده است. 
 نحوه برگزاری نمایشگاه را چطور دیدید؟

خوب بود و ما از ستاد برگزاری نمایشگاه رضایت کامل داریم. 
 سال دیگر در این نمایشگاه شرکت می کنید؟

ــود گفت که شرکت می کنیم یا  ــتگی به موقعیت آن زمان دارد و الان نمی ش بس
خیر. اما از نظر نمایشگاهی مشکلی وجود ندارد، فقط بستگی به زمان برگزاری دارد.

اوزجان شاهین – یلکن

 مجموعه کلبه شیشـه لیان در چه زمینه ای 
فعالیت می کند؟ 

کلبه شیشه ای لیان در زمینه شیشه های جمع شو 
فعالیت دارد. 

 نحوه برگزاری نمایشگاه چطور بوده است؟
ــته ضعیف تر بود. البته به نظرم چون دو روز از برگزاری این  ــبت به سال گذش نس

نمایشگاه با تعطیلات رسمی مصادف بود، با استقبال قابل توجهی روبه رو نشد.
 باتوجـه به اینکه نمایشـگاه در مصلی برگزار می شـود، شـما با مشـکل 

خاصی روبه رو نبودید؟
نه خوشبختانه امسال مشکلات موجود بسیار کمتر از سال گذشته بود.

جهان جاوید فر ـ کلبه شیشه ای لیان

 بسـت ویژن برای این نمایشگاه محصول 
جدیدی را عرضه است؟

ــال 95، پروفیل رنگی و  محصول جدید ما در س
قاب بازسازی است که به سبد محصولات شرکت اضافه کرده ایم.

 نمایشگاه مصلی را چطور ارزیابی می کنید؟
ــت و باید  ــگاه نمی توان توقع چندانی از آن داش ــه به نوپا بودن این نمایش ــا توج ب
ــتری به آن داد. در این نمایشگاه بیشتر بازدیدکنندگان از بخش انبوه ساز  فرصت بیش
ــت کاری خودمان پروژه هایی که در این نمایشگاه به ما  ــتند و ما براساس سیاس هس

ارجاع شده به کارگاه های  مونتاژکاری که با ما مرتبط هستند، معرفی می کنیم.
 نحوه برگزاری نمایشگاه را چطور ارزیابی می کنید؟

ــاره کرد.  ــگاه می توان به ضعیف بودن تبلیغات اش از جمله نقاط ضعف این نمایش
همچنین در زمینه تحویل غرفه نیز مشکلاتی وجود داشت.

 سال آینده در نمایشگاه شرکت می کنید؟
بله. ما سعی می کنیم همه ساله در نمایشگاه ها شرکت کنیم. 

فرید شیبانی ـ پترو پویا )بست ویژن(

 در مـورد محصولاتی که به این نمایشـگاه 
آورده اید توضیح دهید.

ــی  ــه می دانید پروفیل یو.پی.وی.س ــور ک همانط
ــگاه در دو غرفه از شرکت های  ــور آلمان است. ما در این نمایش ــت تولید کش آلوپلاس
ــارکت داشته ایم. پروفیل های یو.پی.وی.سی با پوشش آلومینیومی از جمله  همکار مش
محصولات آلوپلاست است که در این نمایشگاه در معرض دید عموم قرار گرفته است.

 نمایشگاه مصلی را چطور دیدید؟
ــگاه مصرف کنندگان نهایی هستند،  از آنجایی که اکثریت بازدیدکنندگان این نمایش

نمایشگاه بسیار خوبی بوده است.
 بـه لحاظ مدیریتی عملکرد سـتاد برگزاری نمایشـگاه مصلـی را چگونه 

ارزیابی می کنید؟
ــی راحت تر، با  ــب خود و دسترس ــه جهت موقعیت مکانی مناس ــگاه مصلی ب نمایش
ــوی دیگر چون این نمایشگاه هنوز نوپاست،  ــتقبال خوبی مواجه می شود. اما از س اس
ــئولان آن با امور نمایشگاه آشنایی چندانی ندارند که امیدواریم در سال های آینده  مس

مشکلات ناشی از بی تجربگی مسئولان از میان برداشته شود.

بهرام جعفری  ـ آلوپلاست


